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Protokół nr 14/2025 

z obrad XIV sesji Rady Miasta Józefowa, 

która odbyła się 24 stycznia 2025 roku 

w siedzibie Rady Miasta Józefowa, przy ul. Kard Wyszyńskiego 1 (budynek B) 

 

Ad.1. Otwarcie obrad XIV sesji Rady Miasta Józefowa. 
Przewodnicząca A. Masik o godzinie 15:00 otworzyła obrady sesji, po czym powitała 
radnych i gości. 
W następnej kolejności Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad.  
W obradach uczestniczyło 14 radnych. 
Przewodnicząca poinformowała, że obrady z sesji są nagrywane i transmitowane, 
administratorem danych osobowych jest Rada oraz Burmistrz Miasta Józefowa. 
Podstawą przetwarzania danych osobowych, w tym wizerunku, jest przepis prawa, 
który wynika z ustawy z dn. 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. Pełna treść 
obowiązku informacyjnego znajduje się na drzwiach wejściowych do sali Rady Miasta. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2.  
Wniosek Burmistrza o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady sesji stanowi                                         
załącznik nr 3. 
Propozycja porządku obrad stanowi załącznik nr 4. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodnicząca A. Masik odczytała porządek obrad XIV sesji i zaproponowała 
wprowadzenie do niego w pkt. 10 projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej 
Komisji Mieszkaniowej (kolejne punkty ulegają przenumerowaniu)  
W związku z brakiem uwag przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad 
z zaproponowaną zmianą. 
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie zatwierdziła porządek obrad z 
powyższą zmianą.  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad XIV sesji Rady Miasta Józefowa. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z obrad XI, XII i XIII sesji. 
4. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2025 r. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 82/IX/2024 Rady Miasta Józefowa z dnia                       

13 grudnia 2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata                      
2025-2031. 

6. Uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
skargi Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Rady Miasta Józefowa. 

7. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utwardzenia drogi 
dojazdowej do działek ul. Klimatycznej 1, 1a, 1b, b1/1, 1c, 1d, 1e, 1f. 
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8. Uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Józefowa na 2025 rok. 
9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Józefowa na 2025 r. 
10. Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Mieszkaniowej.  
11. Sprawozdania z pracy komisji Rady Miasta w 2024 r.  
12. Plany pracy komisji Rady Miasta na 2025 r. 
13. Protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatków na utrzymanie pisma 

samorządowego „Józefów nad Świdrem”.  
14. Protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli umów cywilnoprawnych zawieranych 

przez Urząd Miasta Józefowa w 2023 r. 
15. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Józefowa. 
16. Informacja Burmistrza Miasta Józefowa o podejmowaniu działań w ostatnim 

okresie. 
17. Wolne wnioski 
18. Zakończenie obrad XIV sesji Rady Miasta Józefowa. 

 
Ad. 3 Przyjęcie protokołów z obrad XI, XII i XIII sesji. 
Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie protokoły z trzech 
poprzednich obrad sesji.  
Protokół nr 11/2024 w obecności całej Rady Miasta został przyjęty jednogłośnie. 
Protokół nr 12/2024 i 13/2024 przyjęto j. w.  
 
Ad. 4 Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2025 r. 
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła projekt uchwały, który następnie uzasadniła 
Skarbnik Miasta A. Łysik. 
W związku z brakiem uwag przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 88/2025 w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2025 r. (załącznik nr 5). 
 
Ad. 5 Uchwała zmieniająca uchwałę Nr 82/IX/2024 Rady Miasta Józefowa z dnia                        
13 grudnia 2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2031. 
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 
Skarbnik Miasta A. Łysik uzasadniła projekt uchwały.  
Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 89/IX/2025 
zmieniającą uchwałę 82/IX/2024 Rady Miasta Józefowa z dnia 13 grudnia 2024 r.                              
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2031 (załącznik nr 6). 
 
Ad. 6 Uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
skargi Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Rady Miasta Józefowa. 
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła projekt uchwały. 
Na prośbę przewodniczącej Rady Burmistrz Miasta uzasadnił projekt uchwały. 
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Radny M. Sierpiński nadmienił, że projekt został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska.  
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 90/IX/2025                         
w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego skargi 
Wojewody Mazowieckiego na uchwałę Rady Miasta Józefowa (załącznik nr 7). 
 
Ad. 7 Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utwardzenia drogi 
dojazdowej do działek ul. Klimatycznej 1, 1a, 1b, b1/1, 1c, 1d, 1e, 1f. 
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła projekt uchwały. 
Radny A. Horbik poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji                                          
nie uwzględniła wniesionej petycji z uwagi na konieczność dokonania regulacji prawa 
własności pasa drogowego. Działania w tym kierunku mają zostać podjęte                                    
w pierwszej połowie 2025 r. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad projektem uchwały. 
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 91/IX/2025                          
w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utwardzenia drogi dojazdowej do działek 
ul. Klimatycznej 1, 1a, 1b, b1/1, 1c, 1d, 1e, 1f (załącznik nr 8).  
 
Ad. 8 Uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Józefowa na 2025 rok. 
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła projekt uchwały i zarządziła głosowanie.  
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 92/IX/2025                                 
w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Józefowa na 2025 rok                               
(załącznik nr 9). 
 
Ad. 9 Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Józefowa na 2025 r. 
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła projekt uchwały i następnie zarządziła 
głosowanie.  
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 93/IX/2025                        
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Józefowa                        
na 2025 r. (załącznik nr 10).  
 
Ad. 10 Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji Mieszkaniowej.  
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła projekt uchwały i odczytała proponowany 
skład Komisji Mieszkaniowej: 

1. Barbara Kaczorek 
2. Grzegorz Kruk 
3. Anna Masik 
4. Edyta Orzechowska 
5. Damian Podolski 
6. Izabela Szczeblewska 
7. Urszula Zielińska 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.  
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Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 94/IX/2025                         
w sprawie powołania doraźnej Komisji Mieszkaniowej (załącznik nr 11).  
 
Ad. 11 Sprawozdania z pracy komisji Rady Miasta w 2024 r.  
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła sprawozdania z pracy poszczególnych 
komisji Rady Miasta w 2024 r. i następnie poddała je pod głosowanie.  
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie zatwierdziła sprawozdania komisji 
(załącznik nr 12). 
 
Ad. 12 Plany pracy komisji Rady Miasta na 2025 r. 
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła plany pracy komisji Rady Miasta na 2025 r.                    
i poddała je pod głosowanie. 
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie zatwierdziła plany pracy komisji 
(załącznik nr 13).  
 
Ad. 13 Protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatków na utrzymanie pisma 
samorządowego „Józefów nad Świdrem”.  
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła protokół z kontroli i w związku z brakiem 
uwag poddała go pod głosowanie.  
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie zatwierdziła powyższy protokół 
(załącznik nr 14). 
 
Ad. 14 Protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli umów cywilnoprawnych zawieranych 
przez Urząd Miasta Józefowa w 2023 r. 
Przewodnicząca A. Masik przedstawiła protokół z kontroli i w związku z brakiem 
uwag poddała go pod głosowanie.  
Rada Miasta w pełnym składzie – jednogłośnie zatwierdziła protokół z kontroli 
(załącznik nr 15).  
 
Ad. 15 Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Józefowa. 
Przewodnicząca A. Masik poinformowała, że wspólnie z wiceprzewodniczącą                    
U. Zielińską uczestniczyła w spotkaniu przewodniczących Powiatu Otwockiego. 
Nadmieniła, że takie spotkania będą odbywały się cyklicznie i będą dotyczyły 
współpracy miasta z Powiatem. Ponadto przewodnicząca powiedziała, że 
uczestniczyła w spotkaniu opłatkowym na zaproszenie OSP Józefów oraz w koncercie 
orkiestry dętej OSP. Następnie oznajmiła, że wspólnie z radnym M. Sierpińskim była 
na spotkaniu z jednym z dyrektorów w Mazowieckim Zarządzie Dróg Wojewódzkich, 
gdzie poruszono sprawy dróg wojewódzkich 801 i 721.  
 
Ad. 16 Informacja Burmistrza Miasta Józefowa o podejmowaniu działań w ostatnim 
okresie. 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 16. 
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W związku z pytaniami radnych udzielono informacji na temat niżej wymienionych 
spotkań: 
- 15.01.2025 r. – spotkanie w Urzędzie Miasta Otwock w sprawie dofinansowania do 
transportu zbiorowego ZTM, SKM i KM oraz w sprawie umowy – usługi przewozowe 
na liniach „L”, 
- 17.01.2025 r. spotkanie w Urzędzie Gminy Karczew w sprawie linii W1, W2, K51, 
- 17.01.2025r. – spotkanie w sprawie audytu ICSiR, 
- 21.01.2025r. – uroczyste przekazanie pojazdów policyjnych dla potrzeb Jednostek, 
Komendy Stołecznej Policji w Warszawie. 
 
Ad. 17 Wolne wnioski. 
 
Radny J. Bajtler powiedział, że pojawił się pomysł ustawienia lodówki do dzielenia 
się żywnością. Panie z Uniwersytetu Trzeciego Wieku zaproponowały 
administrowanie i pomoc w utrzymaniu czystości. 
Zastępca Burmistrza P. Gąszcz przypomniał, że taka inicjatywa istniała przy OSP 
przy ul. Polnej. Poinformował, że rozmawiał w tej sprawie z panią dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej, aby ustawić lodówkę przy ul. Świderskiej. Burmistrz 
powiedział, że obecnie jest problem z obsadzeniem stanowiska dyrektora MOPS                         
i zapewnił, że będzie się starał, aby zrealizować ten pomysł.  
 
Radny P. Sędek zapytał, czy do Urzędu Miasta dotarły głosy mieszkańców budynku 
przy ul. Wyszyńskiego 99, którzy mają problem z wentylacją. 
Burmistrz M. Banaszek odpowiedział twierdząco i poinformował, że takie sprawy 
zgłaszane są wykonawcy. Jeśli zgłoszenia są zasadne, to usterki są naprawiane. 
Burmistrz nadmienił, że 90% takich zgłoszeń wynika ze złej eksploatacji obiektu.  
Radny P. Sędek powiedział następnie, że występuje również problem                                               
z przymarzaniem od strony piony szybu windowego przez co w mieszkaniach 
sąsiadujących z tym pionem pojawia się grzyb na ścianie.  
Burmistrz M. Banaszek powiedział, że zostanie to sprawdzone.  
 
Radny A. Horbik zapytał o przebieg rozmów z właścicielem działki sąsiadującej                         
z budynkiem Miasta przy ul. Sikorskiego. 
Burmistrz M. Banaszek powiedział, że właściciel wyraził wolę zbycia i zaproponował 
kwotę trochę wyższą niż ceny nieruchomości w tym rejonie miasta. Burmistrz 
poinformował, że nie jest zainteresowany zamianą nieruchomości. 
Radny A. Horbik zwrócił się z prośbą, aby powrócić do powyższego tematu, 
powiedział, że chciałby aby potencjał nieruchomości przy ul. Sikorskiego został jak 
najlepiej wykorzystany. 
 
Radna B. Kaczorek powiedziała, że młodzi mieszkańcy zgłosili jej, że na pływalni 
pomiędzy godziną 15.00 a 20.00 zajęte są praktycznie wszystkie tory do pływania. 
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Radna zapytała, czy można byłoby zarządzić tak, aby wolne były dwa tory dla 
indywidualnych klientów. 
Zastępca Burmistrza P. Gąszcz powiedział, że nie ma sytuacji, w których nie ma 
wolnego ani jednego toru dla klientów indywidualnych. Burmistrz zwrócił uwagę,                     
że nie należy ingerować w dobrze prosperujący mechanizm, o którym następnie 
opowiedział.  
Radny J. Bajtler powiedział, że na stronie ICSiR znajduje się informacja na temat 
zajętości torów, którą każdy może sprawdzić przed udaniem się na basen. Radny 
powiedział, że z tej informacji wynika, że tylko jeden wolny tor jest we wtorki i środy 
między 15.30 a 16.00. 
 
Radny M. Madejak powiedział, że niejednokrotnie rozmawia z pracownikami 
zakładu obsługi Piękne Miasto, którzy ciężko pracują. Radny zapytał, czy można by 
było przekazać im darmowe karnety na pływalnię.   
Zastępca Burmistrza P. Gąszcz powiedział, że Rada Miasta określiła w uchwale 
cenowej, komu przysługują bezpłatne wejścia na pływalnię. Nie ma tam 
wymienionych pracowników Miasta ani pracowników zakładu Piękne Miasto. 
Poinformował, że wszystkie tego typu instytucje mają fundusz świadczeń socjalnych 
i jeśli dyrektor zakładu chciałby zakupić takie karnety pracownikom, to może to zrobić 
w ramach tego funduszu. Burmistrz powiedział, że rozwiązaniem byłby to, aby 
pracownicy zarabiali godnie, aby stać ich było na zakup karnetu. 
 
Przewodnicząca A. Masik opowiedziała następnie o przebiegu spotkania                                     
w Mazowieckim Zarządzie Dróg Wojewódzkich, w którym uczestniczyła z radnym 
M. Sierpińskim. Spotkanie dotyczyło dróg wojewódzkich 801 i 721. Poinformowała, że 
będzie problem z budową świateł drogowych przy ul. Nadwiślańskiej, 
prawdopodobnie u zbiegu z ul. Graniczną, ponieważ jedna z działek jest 
nieuregulowana – w tej sprawie ma wpłynąć pismo do Powiatu i Urzędu Miasta. 
Ponadto podczas spotkania rozmawiano na temat budowy świateł w drodze 721 na 
przejściu przy ul. Dolnej oraz na temat remontu wiaduktu. Z uzyskanych informacji 
wynika, że będzie to przebudowa z uwzględnieniem budowy ciągu pieszo – 
rowerowego.  
 
Ad. 18 Zakończenie obrad XIV sesji Rady Miasta Józefowa. 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady 
sesji o godzinie 16:30  i  podziękowała wszystkim za uczestnictwo.  
 

Sporządziła:                                                       Przewodnicząca Rady Miasta Józefowa 

 

Marta Wrońska                                                                        Anna Masik  


